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Dank voor de info.

De uitvraag over de Covid en IC medicatie is juist gedaan vanwege dit probleem. Dit is in het kader van besprekingen tussen

RIVM en IG], waarbij ik vanuit CN/KR aangesloten ben.

Vandaag zal er in MCCB (ministerieel crisis beheersing) een principe-besluit worden genomen over verdeling van middelen,

waarbij de insteek van VWS is dat dat middelen evenredig verdeeld worden over het koninkrijk.

Er is op dit moment een beperkte beschikbaarheid landelijk van COVID en IC medicatie. RIVM heeft de opdracht om ‘COVID

medicatie’ (hydrochloriquine, chloroquine, remdesevir) te verdelen. Remdesivir is een niche geneesmiddel dat slechts onder

bepaalde condities (compassionate Use) en in zeer beperkte mate ingezet kan worden. Algemeen is er een run op

geneesmiddelen die gebruikt worden op IC. Voor een goede raming is van belang dat we weten wat CAS-BES ziekenhuizen

gebruiken aan IC-medicatie (COVID-protocol), wat ze zelf nog op voorraad hebben en welk bevoorradingskanaal ze gebruiken.
Elk ziekenhuis voert immers een eigen beleid. Voor evenredige verdeling is het van belang dat NVZA op de hoogte is dat de

Caribische ziekenhuizen eveneens bedient dienen te worden. Levering van (standaard) IC medicatie moet via reguliere route

(groothandel/MAH) en kan niet via RIVM.

Het is ons meer dan duidelijk dat medicatiestromen naar de Cariben en Aruba op de een of andere manier geborgd dienen te

worden. Morgen is hier weer overleg over met RIVM en IG], met de uitslagen van de uitvraag en het MCCB besluit. As donderdag
zullen we dit in het ziekenhuis overleg terugkoppelen

Met vriendelijke groet,

Crisis Centrum Caribisch Nederland
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Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 00:13

Aan: 512e 512 | JIEEI @minvws.nl>

Onderwerp: Fwd: Problematiek covid-19 medicatie CAS-eilanden

Beste [IEEE

Zie onderstaande brand mail. Ik stuur deze ook door naar de minister hier voor het overleg van morgen.

Met vriendelijke groet?
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Verzonden: maandag, maart 30, 2020 6:11 PM

Aan:

Onderwerp: Re: Problematiek covid-19 medicatie CAS-eilanden
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Dank voor jullie heldere uitleg. Ik zal deze mail doorsturen naar het internet eiland overleg en minister Oduber die

morgen overleg heeft met alle ministers van het koninkrjjk.

Hartelijke groet,

Outlook voor 10S downloaden
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Verzonden: Monday, March 30, 2020 6:06:52 PM
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Onderwerp: Problematiek covid-19 medicatie CAS-eilanden

Geachte inspecteurs, leden van OMT’s en RvB’s,

Op de CAS eilanden zijn we al enige tijd bezig om onze voorraad van covid-19 gerelateerde geneesmiddelen zo optimaal

mogelijk te krijgen. Uit Nederlandse cijfers blijkt echter dat het verbruik van narcosemiddelen/sedativa, opiaten en

spierverslappers bij beademde covid-19 patiénten vele malen hoger ligt dan waar we rekening mee hebben gehouden.
Zelfs ons ‘worst case’ scenario blijkt een flinke onderschatting te zijn. Als we hier een forse uitbraak krijgen komen we

flink in de problemen met onze huidige voorraad. Vanwege dit sterk toegenomen verbruik wereldwijd zijn de reguliere

handelsproducten vrijwel niet meer verkrijgbaar en is een aantal ziekenhuizen in Nederland zelf overgegaan op het

produceren van deze geneesmiddelen. Wij lopen echter tegen een aantal problemen aan bij het verkrijgen van deze

geneesmiddelen, en daarom willen we graag jullie hulp vragen op de volgende punten.

1. De meeste producerende ziekenhuisapotheken hebben geen fabrikantenvergunning en mogen daarom geen

geneesmiddelen (buiten Nederland) exporteren naar de CAS-eilanden. We zouden graag zien dat deze beperking
wordt opgeheven door de IGJ, tenminste voor de periode van deze crisis.

2. Voor opiumwetmiddelen is een vergunning van 1GJ nodig om deze te exporteren. Normaal gesproken duurt het

verkrijgen van zo’n vergunning een tot twee maanden en dat is in deze crisissituatie te lang. De procedure voor

afgifte van de vergunning zou idealiter nu sterk versneld plaats moeten vinden.

© Dit geldt ook in sterke mate voor de door ziekenhuizen geproduceerde producten die onder deze wet

vallen, bijvoorbeeld midazolam infusievloeistof. Deze mogen nu in het geheel niet worden geéxporteerd

vanwege het ontbreken van vergunningen (nog afgezien van de fabrikantenvergunning). Graag zien wij
coulance van de IGJ op dit vlak.

Wij willen jullie vragen om deze problemen op hoger niveau aan te kaarten, bijvoorbeeld op ministerieel niveau.

We vrezen dat er op de eilanden onnodige doden zullen vallen als het niet lukt om binnen afzienbare tijd een aantal

essenti€le geneesmiddelen uit Nederland te halen. We hopen van harte dat jullie ons hierin kunnen ondersteunen.

Namens de CAS-apothekers,

EEN mr


